

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN FRENCH INSURANCE Date: 22-06-2026 11:18:41 AM Subject: Termination of Services of a Key Executive	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاردنية الفرنسية للتأمين التاريخ: 22-06-2026 11:18:41 AM الموضوع: انتهاء خدمات موظف رئيسي
With reference to the above subject, and pursuant to the provisions of Article (11) of the Instructions for Disclosure of Issuing Companies, Accounting Standards and Auditing Standards for the year 2004 and its amendments up to 2019, we would like to inform you that the services of the Deputy Chief Executive Officer for General Insurance, Mr. Maher Alami Taher Amireh, with the Company have been terminated due to his reaching the retirement age, effective from 19/06/2026, and that his duties have been assigned to the Director of the Property, Casualty & Reinsurance Department.	بالإشارة الى الموضوع اعلاه، واستناداً الى احكام المادة رقم (11) من تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها حتى سنة 2019، نود إعلامكم بانتهاء خدمات نائب الرئيس التنفيذي للتأمينات العامة السيد ماهر علمي طاهر عميره في الشركة نظراً لبلوغه سن التقاعد وذلك اعتباراً من تاريخ 2026/06/19 وتمت إناطه مهامه بمدير دائرة التأمينات العامة والاعادة.
19-06-2026	19-06-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Raghad Sharaf	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Raghad Sharaf